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Op 17 oktober heb ik raadsvragen gesteld over de Verkeerssituatie rond het winkelcentrum 

Zwaagdijk-Oost. Op mijn vraag welke middelen het college kan en wil inzetten om de al lang 

durende impasse te doorbreken antwoordt u “We hebben recent een gesprek gehad met de heer 

Entius en zijn raadsman. Op grond van dit overleg lijkt een ondertekening van de 

intentieovereenkomst mogelijk.”. Omdat dit geen antwoord op de vraag is (u meldt een stap in het 

proces en geeft aan wat in de toekomst mogelijk gaat gebeuren), stel ik de vraag wederom waarbij 

ik wil herhalen dat de impasse al meer dan een jaar duurt en wil ik memoreren dat er een jaar 

geleden toezeggingen aan de inwoners van Zwaagdijk-Oost zijn gedaan.  

Ik verzoek u om deze vragen uiterlijk 5 november te beantwoorden i.v.m. een dorpsraadvergadering 

van Zwaagdijk-Oost op 6 november. 

 

1.  Ik begrijp dat de heer Entius de gewenste “intentieovereenkomst” nog steeds niet 

getekend heeft. Welke middelen kunt en wilt u inzetten om de al lang durende impasse 

te doorbreken? 

antwoord  Het college is in overleg met de raadsman van de heer Entius om de intentieverklaring 

af te ronden. Hierbij is vordering geboekt. Zodra er overeenstemming is tussen partijen 

wordt uw raad geïnformeerd. Met een ondertekende verklaring is een eerste stap gezet 

naar een duurzaam veilige verkeersafwikkeling rondom dit winkelgebied. Aansluitend 

worden de kernraad en omwonenden in dit proces nadrukkelijk meegenomen. 

 

 


